
Generalforsamling DSMF 2025 
21/5-2025, Middelfart (Hotel Milling) 

 

1) Valg af dirigent 
 

• Henrik R. Jensen valgt som dirigent. 
 

2) Godkendelse af dagsorden 
 

• Generalforsamlingen er lovligt indkaldt og vurderes beslutningsdygtig. 

• Dagsorden godkendes uden kommentarer. 
 

3) Valg af referent 
 

• Anders Frodo S. Mikkelsen, medlem af bestyrelsen, vælges 
 

4) Bestyrelsens årsberetning, herunder meddelelse om optagelse af nye 
medlemmer 

 
• Formand Christian Søndergaard gennemgår bestyrelsesåret fra midt 2024 

til midt 2025. Beretning tages til efterretning. 
 

5) Det reviderede regnskab for det forløbne regnskabsår fremlægges til 
godkendelse, herunder orienteres om foreningens værdipapirer. 

 

• Kasserer Kenni Engstrøm fremlagde regnskabet. 
• Regnskabet er blevet fremlagt for bestyrelsen forud for 

generalforsamlingen, samt gennemgået og godkendt af DSMF’s to valgte 
revisorer. 

• Der betales for medlemskaber af EFOMP og IOMP. 
• Regnskabet godkendes uden kommentarer og kan ses på  hjemmesiden 

under medlemslogin. 
 

6) Vedtagelse af budget for det indeværende regnskabsår, herunder 
fastlæggelse af kontingent 

 
• Budget fremlagt for 2025 og godkendes. 

• Bidrag til Dansk Fysisk selskab drøftes. Bidraget til DFS årsmøde er 
godkendt af bestyrelsen og ses som et reklamefremstød for promovering 

af DSMF og Hospitalsfysikerfeltet. 

• Ingen ændringer i kontingent. 
 

7) Valg af formand 
 

• Bestyrelsen har indstillet Christian Søndergaard til genvalg. Christian 
vælges af generalforsamlingen. 

 



8) Valg af 4-6 bestyrelsesmedlemmer 

 
• Sidsel Damkjær og Ivanka Sojat Tarp kan ikke genopstille 

• Kenni Engstrøm, Lars P. Tolbod, Anders Frodo S. Mikkelsen, Linus D. L. 
Duchstein genopstiller alle. 

 
Der var ikke øvrige kandidater som stillede op og derfor blev: 

 
• Kenni og Linus genvalgt til deres 2. valgperiode 

• Lars og Anders genvalgt til deres 3. valg periode 
 

Hvilket efterlader 2 vakante pladser i bestyrelsen. Bestyrelsen har et ønske om 

en kunne dække grenspecialerne godt, samt have en bred geografisk 
repræsentation. Generalforsamlingen anerkendte derfor at bestyrelsen kan 

fortsætte med at forsøge at finde interesserede kandidater, som så kan blive 
formelt godkendt på næste generalforsamling. 

 
9) Valg af 2 revisorer og en revisorsuppleant 

 
• Esben Yates og Poul Erik Braad genvælges som revisorer. 

• Der vælges ikke en revisorsuppleant. Skulle behovet opstå, så var 
generalforsamlingen indforstået med at bestyrelsen finder en. 

 
9) Beretning fra Uddannelsesrådet 

 
• Lars Jødal præsenterer året i uddannelsesrådet. 

• Beretningen tages til efterretning 

 
10) Valg til Uddannelsesrådet 

 
• Kenni Engstrøm genopstiller 

• Lars Jødal genopstiller 
• Eddi Ravn Albrechtslund opstiller som radiologisk repræsentant. 

• Christine Voetmann opstiller som nyuddannet. 
 

Suppleanter 
• Lars Poulsen Tolbod 

• Thilde Kofoed 
• Mads Møgelmose Kjeldsen 

 
Alle valgt 

 

11) Beretning fra Bedømmelsesudvalget 
 

• Asbjørn fremlægger året fra CPD. 
• CPD-udvalget ønsker at lette arbejdsgangen omkring pointgodkendelse og 

registrering. I den forbindelse, ønsker man sig en database hvor både 
udvalg og medlem(er) kan se point. 

• Beretning tages til efterretning. 



 

12) Valg til Bedømmelsesudvalget 
 

• Asbjørn Seegert genopstiller 
• Poul Erik Braad opstiller 

• Kirsten Legaard Jakobsen genopstiller 
 

Alle valgt. 
 

13) Beretning fra eventuelle særlige interessegrupper (SIG) 
 

• Ingen beretninger fra SIG i år. 

 
14) Beretning fra delegerede til NACP, EFOMP og IOMP 

 
• Jens Edmund fremlægger beretningen fra EFOMP og IOMP. 

• Anders Mikkelsen fremlægger beretninger fra NACP. 
• Beretningerne tages til efterretning. 

 
15) Behandling af indkomne forslag 

 
• Ingen forslag modtaget 

 
16) Eventuelt 

 
• Jonas Hermansen fremlægger oplæg til indsamling af lønstatistik. Jonas 

har tidligere lavet en sådan lønstatistik i 2018. Oplægget blev positivt 

modtaget og Jonas vil sætte det i værk. 


